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Szanowny Panie Radny, 

 

w odpowiedzi na pismo z 17 maja 2024 r. informuję, że zleciłem Skarbnikowi Miasta 

Inowrocławia dokonanie analizy możliwości przeznaczenia dodatkowych środków 

finansowych na promocję Miasta Inowrocławia poprzez sport, w tym udzielenia wsparcia dla 

KSK CIECH Noteć Inowrocław. Jak Panu Radnemu doskonale wiadomo, 29 stycznia br. Rada 

Miejska Inowrocławia uchwaliła budżet Miasta Inowrocławia na 2024 r., w którym zostały 

zaplanowane środki finansowe na powyższy cel w łącznej kwocie 350 tys. zł. 

Rozumiem, iż sukces, jakim jest awans drużyny piłki koszykowej KSK CIECH Noteć do I 

ligi Polskiego Związku Piłki Koszykowej, wywołał w Panu Radnym entuzjazm i będące tego 

następstwem bardzo szczodre propozycje dodatkowego wsparcia finansowego. 

Radość i dumę z sukcesu koszykarzy Noteci niewątpliwie podziela wielu mieszkańców 

naszego miasta, w tym gronie jestem i ja. Mam też pełne przeświadczenie, że to nadzwyczaj 

ważne wydarzenie sportowe, ale i – oceniając w szerszym aspekcie – także doskonała 

promocja Inowrocławia. 

Decyzja o tak istotnym znaczeniu dla budżetu Miasta Inowrocławia nie może być 

jednak podjęta pod wpływem chwili i jednostkowego wystąpienia Pana Radnego. Wymaga 

ona dokładnej analizy, a jako Prezydent Inowrocławia zobowiązany jestem do szczególnej 

dbałości o stan finansów Miasta. 

 
 
 Z poważaniem 
 
                                                                                                     Prezydent Miasta Inowrocławia 
 
   /-/ Arkadiusz Fajok 


